

Title (en)

WRISTWATCH.

Title (de)

ARMBANDUHR.

Title (fr)

MONTRE-BRACELET.

Publication

**EP 0575570 A1 19931229 (DE)**

Application

**EP 92923754 A 19921119**

Priority

- DE 9114446 U 19911120
- DE 9203248 U 19920311
- EP 9202668 W 19921119

Abstract (en)

[origin: WO9310486A1] A wristwatch has a housing and stops shaped on the housing. The watch has a strap with connecting pieces for releasably linking the strap to the housing of the watch. The connecting piece has two pins movably arranged at the ends of a sleeve that project beyond the respective ends of the sleeve. An opening for receiving an end of the connecting pin is provided in the watch stop. The wristwatch has releasing means with one or two actuating members (9). The actuating members (9) release the strap against the force of a spring on the pins (6). The actuating member (9) has a head (10) with a bolt (11) and the stop (2) has a receptacle (12) with a throughbore (13) that ends in the opening (7). The bolt (11) extends through the throughbore (13).

Abstract (fr)

La présente invention concerne une montre-bracelet comportant un boîtier de montre sur lequel sont formées des butées. La montre possède un bracelet avec des barrettes de raccordement amovibles permettant de rattacher le bracelet au boîtier. La barrette de raccordement présente deux pointes mobiles entrant dans les extrémités d'une douille et faisant saillie à chaque extrémité. Chaque butée de montre est percée pour recevoir une extrémité de la barrette de raccordement. La montre-bracelet est dotée d'un dispositif de dégagement comportant un ou deux organes de manipulation (9). Pour dégager le bracelet, ces organes de manipulation (9) agissent sur les pointes (6) contre la force d'un ressort. L'organe de manipulation (9) présente une tête (10) avec un axe (11), tandis que la butée de montre (2) comporte un trou de réception (12) avec un trou de passage (13) débouchant dans l'ouverture (7). L'axe (11) traverse le trou de passage (13).

IPC 1-7

**G04B 37/14**

IPC 8 full level

**G04B 37/14** (2006.01)

CPC (source: EP)

**G04B 37/1493** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9310486A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IE IT LI LU MC NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 9310486 A1 19930527**; AT E162317 T1 19980115; DE 59209138 D1 19980219; DE 9203248 U1 19920813; EP 0575570 A1 19931229; EP 0575570 B1 19980114; ES 2112919 T3 19980416

DOCDB simple family (application)

**EP 9202668 W 19921119**; AT 92923754 T 19921119; DE 59209138 T 19921119; DE 9203248 U 19920311; EP 92923754 A 19921119; ES 92923754 T 19921119